
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 25. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 274
I forlængelse af bl.a. en henvendelse fra Landsforeningen af Frivilligcentre & Selvhjælp
i Danmark, hvori de beklager sig over, at en række mindre frivillige foreninger er ved at
bukke under som følge af store bankgebyrer, der ofte er så store, at de overstiger det de
modtager i § 18 midler fra deres kommune, bedes oplyst, om ministeren vil tage kontakt
til bankerne med henblik på at få nedbragt gebyrerne - bl.a. som led i deres CSR og
deres monopol på bank- og sparekassevirksomhed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Berg Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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